

Ref: KIPCO/DGCEO 14/23 dated January 24, 2023

Boursa Kuwait Company State of Kuwait السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين دولة الكويت

Subject: Supplementary disclosure regarding the outcome of the first Bondholders Association Meeting of Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P.'s Bond Issuance of KD 165 million – Maturing on 29 December 2028.

الموضوع: إفصاح مكمل بخصوص نتائج الاجتماع الأول لهيئة حملة سندات شركة مشاريع الكويت (القابضة) ش.م.ك.ع. بقيمة 165 مليون دينار كويتى استحقاق 29 ديسمبر 2028.

With reference to the above subject, and to our previous disclosure made on 17 January 2023 regarding the first Bondholders Association Meeting of Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P.'s Bond Issuance of KD 165 million – Maturing on 29 December 2028, and in accordance with the provisions of Module 10 of the Executive Bylaws of the Law No. 7 of 2010, as amended, regarding the disclosure of material information, we would like to inform you that the said meeting was held on 24 January 2023.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى إفصاحنا السابق تاريخ 17 يناير 2023 بشأن الاجتماع الأول لهيئة حملة سندات شركة مشاريع الكويت (القابضة) ش.م.ك.ع. بقيمة 165 مليون دينار كويتي استحقاق 29 ديسمبر 2028 وعملاً بأحكام الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاتهما بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية، نود إعلامكم أن الاجتماع المذكور قد تم بتاريخ 24 يناير 2023.

Please find enclosed the supplementary disclosure form of the material information relating to the outcome of the first Bondholders Association Meeting of Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P.'s Bond Issuance of KD 165 million – Maturing on 29 December 2028.

تجدون مرفق لكم طيه نموذج الإفصاح المكمل والمتعلق بنتائج الاجتماع الأول لهيئة حملة سندات شركة مشاريع الكويت (القابضة) ش.م.ك.ع. بقيمة 165 مليون دينار كويتي استحقاق 29 ديسمبر 2028.

Sincerely,

و تفضلوا بقبول فانق التحية و الاحترام ،،،،

Samer Khanachet
Deputy Group Chief Executive Officer

KIPCO للركة مشاريع المويت (القابضا) المركة مشاريع Kuwait Projects Company elekting

سامر خنشت نائب الرئيس التنفيذي للمجموعة

رأس المال المصرّح به والمصدّر والمدفوع 504,847,626,900 دينار كويتي

## نموذج الإفصاح المكمل Supplementary Disclosure Form

2023/1/24		التاريخ Date
Kuwait Projects Holding Company K.S.C.P. ("KIPCO")	شركة مشاريع الكويت (القابضة) ش.م.ك.ع ("شركة كبيكو")	اسم الشّركة المدرجة Name of the Listed Company
Supplementary disclosure by KIPCO regarding the outcome of the first Bondholders Association Meeting of Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P.'s Bond Issuance of KD 165 million – Maturing on 29 December 2028.	إفصاح مكمل من شركة كييكو بشأن نتائج الاجتماع الأول لهيئة حملة سندات شركة مشاريع الكويت (القابضة) ش.م.ك.ع. بقيمة 165 مليون دينار كويتي استحقاق 29 ديسمبر 2028.	عنوان الإفصاح Title of Disclosure
2023/1/17		تاريخ الاقصاح السابق Date of previous disclosure
We would like to inform you that the Bondholders Association of Kuwait Projects (Holding) Company K.S.C.P.'s Bond Issuance of KD 165 million – Maturing on 29 December 2028 held its first meeting at 10am, on Tuesday, 24 January 2023 at the Chairman's Club, located in Sharq, Khalid Bin Al Waleed Street, KIPCO Tower, Floor 54 and decided the following:  1- Adoption and signature of the Articles of the Bondholders Association of the bond issuance mentioned above, and the deposit of a copy of same with the Capital Markets Authority.  2- Messrs. Kamco Investment Company K.S.C.P. was elected as the representative of the Bondholders' Association and was granted all the necessary powers to represent the bondholders mentioned in the Bondholders' Articles and any amendments thereto and in accordance with the bond issuance documents and Article 12-47 of module 11 of Resolution No. 72 of 2015 regarding the issuance of the executive regulations of Law No. 7 of 2010 and its amendments.	نود الإفادة بان هيئة حملة سندات شركة مشاريع الكويت (القابضة) ش.م.ك.ع. بقيمة 165 مليون دينار كويتي استحقاق 29 ديسمبر 2028 قد عقد اجتماعها الأول في تمام الساعة العاشرة من يوم الثلاثاء الواقع في 24 يناير 2023 في مقر تشيرمانز كلوب الكويت الكائن في شرق – شارع خالد بن الوليد - برج كيبكو - الدور 54 واتخذت القرارات التالية:  1 - إعتماد وتوقيع نظام هيئة حملة السندات لدى هيئة أسواق المال. 2 - انتخاب السادة/ شركة كامكو للاستثمار ش.م.ك.ع. كممثل لهيئة حملة السندات وتم منحه كافة الصلاحيات اللازمة لتمثيل حملة السندات المنوه عنها في نظام هيئة حملة وثائق السندات المنوه عنها في نظام هيئة حملة من السندات المنو، عنها في نظام هيئة حملة من المناب 11 من القرار رقم 72 لسنة ورقم 72 لسنة رقم 7 لسنة 2015 بشأن إصدار اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 وتعديلات.	التطور الحاصل عل الإفصاح Updates that occurred to the disclosure
There is no material impact on the consolidated financial statements of KIPCO	لا يوجد أثر مادي على البيانات المالية المجمعة الشركة مشاريع الكويت (القابضة).	الاثر المالي للتطور الحاصل The financial impact of the update

KIPCO مشاريع الكويت (القابضة) المساريع الكويت (القابضة) المسارية الكويت (القابضة) المسارة الم

Deputy Group Chief Executive Officer

سامر خنشت نائب الرئيس التنفيذي للمجموعة

